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Nuorisovaltuusto keskusteli monikanavaisen viestinnän tärkeydestä 
tunnettavuutensa lisäämiseksi. Päätettiin panostaa viestintään erityisesti 
sosiaalisessa mediassa. Emma Pelkonen ja Veera Orre vastaavat 
nuorisovaltuuston näkyvyydestä ja viestinnästä sosiaalisessa mediassa 
siten, että jokainen nuorisovaltuuston jäsen saa mahdollisuuden vaikuttaa 
julkaistaviin sisältöihin. Nuorisovaltuusto perustaa aluksi omat käyttäjätilit 
sekä Facebookiin että Instagramiin. Näin pyritään tavoittamaan 
mahdollisimman monipuolinen joukko, jolle viestiä nuorisovaltuuston 
toiminnasta. 
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